
ODGOVORI NA VPRAŠANJA SVETNIKOV 
                                           

 
- Odgovor na vprašanje g. Vilka Brusa glede uvedbe davka na sladke pijače, 
glede datumov sej za občinski svet in glede informacije v zvezi z ukinjanjem 
pošt 
 
Uvedba davka na sladke pijače 
Odgovor (z informacijami o dogajanju do dneva seje Občinskega sveta) je bil delno 
že podan na seji. Po seji je župan še enkrat govoril z generalnim direktorjem 
Fructala d.d. Na pobudo poslanca DZ g. Jerneja Vrtovca župan z njim sodeluje v 
postopkih, ki jih v zvezi z zakonodajo, ki ureja področje, vodi Državni zbor, pri čemer 
župan zagovarja interes ohranjanja delovnih mest v občini. 
 
Pripravil: Tadej Beočanin 
 
 
Datumi sej 
Vsebina, ki jo bo obravnaval občinski svet na svojih sejah v letu 2015 ter terminski 
načrt sej bo podan občinskemu svetu v obravnavo v obliki Programa dela občinskega 
sveta in sicer predvidoma v januarju 2015. 
 
Pripravil: Janez Furlan 
 
Informacija v zvezi z ukinjanjem pošt 
Odgovor je že bil podan na seji. 
 
 
- Odgovor na pobudo g. Valentina Krtelja glede lokacije za klanje živine 
Podobna pobuda je bila oblikovana že v preteklosti in sicer v obliki pobude za 
ureditev mobilne premične klavnice. Tovrstne izvedbe so že znane in že delujejo npr. 
v sosednji Avstriji. Zakonodaja s področja klanja živali je sorazmerno zahtevna, še 
posebej z vidika zagotavljanja sledljivosti ter neoporečnosti živil oziroma mesa. 
Pobudo bomo proučili, poizkusili izmeriti potencialno zanimanje rejcev ter nenazadnje 
preverili možne vire sofinanciranja, vzporedno pa preverili zasedenost kapacitet 
manjših klavnic v naši okolici. 
 
Pripravil: Janez Furlan 
 
 
- Odgovor na vprašanje g. Angela Vidmarja glede interventnega zakona - 
ukinitev javnih zavodov, ukinitev brezplačnega prevoza za majhne otroke do 3 
km itd. 
Pristojna ministrstva so iz predloga interventnega zakona že izločila ukrepe, ki bi na 
področju vzgoje in izobraževanja pomenila odpuščanja, prav tako je bila iz predloga 
zakona umaknjena določba o ukinitvi statusa prave osebe javnim zavodom, ki imajo 
manj kot 15 zaposlenih.  
Brezplačni prevozi se z interventnim zakonom bistveno ne spreminjajo, glavna razlika 
je v tem, da imajo pravico do brezplačnega prevoza le učenci, ki obiskujejo osnovno 
šolo v šolskem okolišu v katerem prebivajo, ostali pa ne. Občina že sedaj zagotavlja 



brezplačne prevoze za učence, ki imajo prebivališče več kot 4 km oddaljeno od šole, 
ko pa so oddaljeni manj kot 4 km, svet za preventivo in vzgojo v prometu, ugotavlja 
ali je ogrožena varnost učenca na poti v šolo in na podlagi tega se določi 
upravičenost do brezplačnega prevoza. Zaradi predloga interventnega zakona ne 
pričakujemo sprememb pri brezplačnih prevozih učencev, ki obiskujejo svoj šolski 
okoliš.  
Pripravila: Gordana Krkoč 
 
- Odgovor na pobudo g. Mitja Tripkovića glede selitve TIC-a v mesto in glede 
vrstnega stranke SD na občinski spletni strani 
 
Selitev TIC-a v mesto 
Odločitve v zvezi s premeščanjem informacijskega centra je potrebno sprejeti z vso 
preudarnostjo predvsem z vidika koristnosti in dostopnosti za obiskovalce in turiste 
mesta Ajdovščina in Vipavske doline. V zvezi s TIC-em pa je potrebno vseeno 
izpostaviti dejstvo, da se v »stolpu« na tržnici, kjer obratuje vinoteka, izvaja tudi 
dejavnost turističnega informiranja. Omenjeno dejavnost izvaja najemnik prostora. 
 
Pripravil: Janez Furlan 
 
Vrstni red stranke SD na občinski spletni strani 
Navedeno smo že popravili. 
 
Pripravil: Janez Furlan 
 
Ajdovščina, 08.12.2014 
 
 

ŽUPAN 
   Tadej Beočanin, s. r. 

 
 

 

 

 

 


